

香港浸會大學持續教育學院  
高中應用學習課程（2024-26 年度 - 提早開辦）學生甄選安排（模式一）

**Hong Kong Baptist University**  
**School of Continuing Education**  
**Arrangement for Student Selection (Mode 1) for Senior Secondary Applied Learning Courses**  
**(2024-26 Cohort – Early Course Commencement)**

「高中應用學習課程（2024-26 年度 – 提早開辦）」的截止申請日期為 5 月 25 日。現時就讀中三級並有興趣報讀有關課程的學生，須經所屬中學提交申請。

The application deadline for “Senior Secondary Applied Learning courses (2024-26 cohort – Early Course Commencement)” is 25 May. Current Secondary 3 students interested in taking these courses have to submit their applications via secondary schools.

學生由即日起至 5 月 25 日透過所屬中學向教育局申請。申請人須經香港浸會大學持續教育學院甄選，以評估其對報讀課程的興趣、志向和能力等，申請人須於 2023 年 6 月 17 日前完成網上評估 [ <https://hkbu.questionpro.com/t/AV1U2ZyP5g> ]。有關申請結果將於 2023 年 7 月 4 日開始，由教育局向中學公佈。

Applications should be made to the Education Bureau (EDB) starting from today to 25 May 2023 via the secondary schools. Applicants will be selected by School of Continuing Education, Hong Kong Baptist University according to their interests, aspirations and abilities etc. through online assessment. Applicants are required to complete the online assessment [ <https://hkbu.questionpro.com/t/AV1U2ZyP5g> ] before 17 June 2023. The selection result will be announced by the EDB to secondary schools starting from 4 July 2023.